

الشروط المرجعية

إستقطاب مراكز تدريب

تقديم تدريب مهني للمشاركين في برامج قرى الأطفال SOS في محافظة بيت لحم و/أو الخليل
ضمن مشروع تمكين وتقوية الأسر الفلسطينية في جنوب الضفة الغربية والممول من برنامج اليونسيف العالمي

مقدمة

قرى الأطفال SOS فلسطين منظمة دولية إنسانية واجتماعية تعمل على تقديم الرعاية للأطفال فاقدوا الرعاية الأسرية وتقوية وتمكين العائلات المعرض أطفالها لخطر فقدان السند الأسري، كما توفر الفرصة للأطفال لإقامة علاقات دائمة داخل إطار أسري و تمكنهم من العيش وفق ديانتهم وثقافتهم ومجتمعهم وتساعدهم على التعرف على مواهبهم وقدراتهم الفردية والتعبير عن اهتماماتهم وتساهم في إشراكهم في المجتمع من خلال برامج الرعاية المتنوعة والشاملة.

الهدف

تمكين ما يقارب 30 فرد عائلة عبر تقديم تدريب فني مهني يؤهلهم للاندماج في سوق العمل بكفاءة لتحقيق مصدر دخل.

المخرجات

1. تسليم مواضيع الدورة التدريبية، جدول التدريب، المادة التدريبية (إلكترونية وورقية) قبل بدء التدريب.
2. حصول المتدربين على التدريبات الفنية المهنية ضمن ما يرد في الشق الفني والمالي.
3. تقرير نهائي، بحيث يشمل على العوائق التي واجهت عملية التدريب، تقييم المتدربين/ات قبل وبعد التدريب، الدروس المستفادة، التوصيات.

معايير الاختيار للمركز:

سوف يتم اختيار المركز بناء على الدرجات التي يحصل عليها ضمن التقييم الفني والمالي. حيث سيتم التقييم الفني بناءً على ما يرد أدناه وبمجموع درجات 70% ، حين أن التقييم المالي سيكون بوزن 30%.

التقييم الفني

1. خبرة لا تقل عن 5 سنوات في موضوع التدريب بالإضافة إلى خبرة المدرب في تنفيذ أنشطة من هذا النوع لمؤسسات المجتمع المدني حسب السيرة الذاتية للمدرب.
2. جودة العرض الفني المتمثلة في خطة التدريب، أوقات التدريب، منهجية التدريب، عدد الساعات، الفترة، المصادر التي يوفرها المركز.
3. موقع المركز، السمعة وقدرته على الاستيعاب.
4. السيرة الذاتية للمدربين/ات.

العرض المالي

يتم تزويدنا بعرض لمواضيع التدريب اللازمة بعملة الشيكال الإسرائيلي (غير شاملة لضريبة القيمة المضافة) مفصلاً وشاملاً كافة التكاليف المرتبطة بالتدريب وختم توقيع هذا العرض وإعادته في ظرف مغلق

المواضيع:

#	المواضيع المقترحة	المحافظة لتقديم التدريب
1	كهرباء سيارات	الخليل
2	كهرباء منازل	الخليل
3	دورة صناعة حلويات	الخليل
4	برنامج فن الطهي المكثف	الخليل
5	برنامج التجميل الرجالي المكثف	الخليل
6	برنامج تصميم الازياء والخياطة	الخليل
7	تجميل/ علاج ببشرة	الخليل
8	دورة بلاط	الخليل
9	دورة حلويات	بيت لحم
10	تصوير	بيت لحم
11	شيف حلويات	بيت لحم
12	دورة شيف	بيت لحم
13	برنامج تجميل وكوافير	بيت لحم
14	برنامج التجميل والعناية في البشرة للنساء	بيت لحم
15	كهرباء	بيت لحم

يجب توافر الشروط التالية:

1. الأسعار: يجب أن تقدم عروض الأسعار بعملة الشيكال الإسرائيلي غير شاملة ضريبة القيمة المضافة.
 2. ارفاق نسخة من شهادة خصم مصدر، الرخصة التي تؤهل المركز لتقديم التدريب في الموضوع المذكور.
 3. تقييم الأسعار والترسية: المركز غير ملزم بأقل الأسعار، ستتم الترسية على المورد مقدم العرض المستجيب بشكل جوهري للمواصفات الفنية.
 4. السعر الثابت: تكون الأسعار المشار إليها أعلاه ثابتة وليست عرضة لأي تغيير أو تعديل خلال مدة تنفيذ العقد.
 5. إمكانية إعادة استدراج عروض الأسعار في حالة عدم مطابقتها للشروط المطلوبة.
 6. يحق لقرى الأطفال تجزئة العرض
- يرجى من المتقدمين إرسال العرض الفني والمالي في موعد أقصاه 22/8/2024 الساعة الثانية عشر ظهراً على العنوان التالي:

برنامج قرية الأطفال بيت لحم، الكركفة، بيت لحم

للاستفسار برجاء الاتصال على هاتف رقم: 0594797922

LocationHebron, Bethlehem

Deadline22, Aug

[Disclaimer: The below text is machine translated. For accurate information kindly refer the above text in original language.]

Providing courses and vocational training

[SOS Children's Villages](#)

Tender Description

Terms of Reference

Attracting training centers

SOS Children's Villages Providing vocational training for participants in programmes in Bethlehem and/or Hebron Governorate

Within the project to empower and strengthen Palestinian families in the southern West Bank, funded by the UNICEF global programme

introduction

Palestine is an international humanitarian and social organization SOS Children's Villages that works to provide care for children who have lost family care and to strengthen and empower families whose children are at risk of losing family support. It also provides the opportunity for children to establish lasting relationships within a family framework and enables them to live according to their religion and the culture of their community. It helps them to recognize their individual talents and abilities and express their interests and contributes to their involvement in society through diverse and comprehensive care . programs

the goal

Empowering approximately 30 family members by providing vocational technical training that qualifies them to integrate efficiently into the labor market to achieve a source of . income

Outputs

- Submitting the training topics, training schedule, and training material .1
. (electronic and paper) before the start of the training
- Trainees receive professional technical training as stated in the technical and .2
. financial section
- Final report, including obstacles faced during the training process, evaluation of .3
. trainees before and after training, lessons learned, and recommendations

: Selection criteria for the center

The center will be selected based on the scores it receives in the technical and financial evaluation. The technical evaluation will be based on the following and will have a total % score of 70%, while the financial evaluation will have a weight of 30

Technical evaluation

At least 5 years of experience in the training subject, in addition to the trainer's .1
experience in implementing activities of this type for civil society institutions,
. CV according to the trainer's

The quality of the technical presentation represented in the training plan, .2
training times, training methodology, number of hours, period, and resources
. provided by the center

. The center's location, reputation and capacity .3

. CV of trainers .4

Financial offer

We will be provided with a detailed offer of the required training topics in Israeli shekels
(excluding VAT) including all costs associated with the training, and the offer will be signed
.and returned in a sealed envelope

: Topics

: The following conditions must be met

. Prices: Quotes must be submitted in Israeli Shekels, excluding VAT .1

Attach a copy of the source discount certificate, the license that qualifies the .2
. center to provide training on the mentioned subject

Price evaluation and award: The center is not bound by the lowest prices. The .3
award will be made to the supplier who submitted the bid that substantially
. responds to the technical specifications

Fixed price: The prices referred to above are fixed and not subject to any .4
. change or modification during the term of the contract

Possibility of re-submitting quotations if they do not meet the required .5
. conditions

.Children's Villages reserves the right to split the offer .6

Applicants are kindly requested to send the technical and financial offer no later
: to the following address **noon 12:008/22/2024 at** than

Children's Village Bethlehem Program, Karkafeh, Bethlehem

For inquiries, please call: 0594797922

LocationHebron, Bethlehem
Deadline22, Aug